
Protokół Nr 97
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 czerwca 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1000• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• wiz Skarbnika Powiatu - Pani Wioletta Turalska,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. or- Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich za 2019 rok,

b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego
Zakładu Hutniczego w Maleńcu za 2019 rok,

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Zespół Szkół

Panadpodstawowych nr 1 w Końskich do projektu pn: "Dobry zawód
podstawą sukcesu" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego,

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020 - 2026,

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.
3. Plan robót drogowo - mostowych na 2020 rok.
4. Sprawozdanie zbiorcze za rok 2019 opracowane przez Wydz. Polityki

Społecznej, Oświaty i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Końskich

w oparciu o dane przekazane przez realizatorów "Strategii Rozwiazywania
Problemów Społecznych w Powiecie Koneckim na lata 2014 - 2020"
przyjętej uchwałą Nr XXXVII/8/2014 Rady Powiatu w Końskich z dnia
31 marca 2014 roku.

5. Sprawozdanie za 2019 rok z realizacji "Programu Działań na Rzecz Osób
Niepełnosprawnych w Powiecie Koneckim na lata 2016 - 2020".
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6. Rozpatrzenie wniosku Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego

w Baryczy z prośbą o zabezpieczenie środków na pokrycie kosztów

robocizny częściowego remontu elewacji budynku internatu oraz kosztów

położenia kostki brukowej przy budynku internatu.

7. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje do
przedłożonegoporządkuobrad.

Zarząd zdjął z porządku obrad dzisiejszego posiedzenia pkt ,,2. a)

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: zatwierdzenia rocznego

sprawozdania finansowego ZespołuOpieki Zdrowotnej w Końskich za 2019 rok" .

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zawnioskował

o wprowadzenie do porządku obrad punktu w treści: ,,3. Podjęcie uchwały

Zarządu w sprawie rozwiązania umowy o pracę z dyrektorem Wielofunkcyjnej

Placówki Pomocy Dziecku i Rodzinie wStąporkowie."

Zarząd jednogłośnie wprowadził proponowany punkt do porządku obrad,

nadał pozostałym sprawom kolejne numery oraz przyjął porządek obrad po

zmianach.

Ad.2
a) zdjęty z porządku obrad posiedzenia Zarządu.

b) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej
Chłopek przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu

Hutniczego w Maleńcu za 2019 rok. Stwierdził, że Samorządowa

Instytucj a Kultury Zabytkowy ZakładHutniczy w Maleńcu wpisana została

wpisana do rejestru instytucji kultury prowadzonego przez Starostwo
Powiatowe w Końskich w dniu 3 marca 2005 r. pod numerem 1.
Podstawowym przedmiotem działalności jest tworzenie, upowszechnianie
i ochrona kultury. Sprawozdanie finansowe obejmuje okres od 1 stycznia
2019 r. do 31 grudnia 2019 r. i zostało sporządzone przy założeniu

kontynuowania działalności przez instytucję kultury w dającej się

przewidzieć przyszłości. Nie istnieją okoliczności, wskazujące na
zagrożenie kontynuowania przez nią działalności.
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Rokiem obrotowym jest rok kalendarzowy, w ramach którego okresami
sprawozdawczymi są poszczególne miesiące.

Aktywa trwałe ogółem na koniec 2019 roku zostały skalkulowane na
1 439748,40 zł, przy wartości aktywów trwałych ogółem na koniec 2018 rok
wynoszącej 524365,44 zł. W 2019 roku Zabytkowy Zakład Hutniczy w Maleńcu

z tytułu realizowanej działalności statutowej osiągnął następujące przychody:
• dotacja podmiotowa przekazana przez organizatora-Powiat Konecki:

245 000 zł,

• przychody ze sprzedaży biletów wstępu: 2 058,00 zł,

• przychody z wynajmu pomieszczeń: 28 280,00 zł,

• pozostałe przychody: 271,28 zł,

• przychody finansowe: 0,20 zł.

Razem przychody osiągnęły wartość: 275 609,48 zł

Pozostałe przychody operacyjne - odpis amortyzacji naliczonej od majątku

trwałego sfinansowanego dotacją: 42 836,50 zł. Wszystkie przychody
Zabytkowego Zakładu Hutniczego przeznaczone są na działalność statutową.

Koszty razem bez amortyzacji wyniosły 282 568,10 zł.

Poinformował, że strata za 2019 r. w wysokości 7925,51 zł zostanie
zaksięgowana na zmniejszenie funduszu rezerwowego instytucji kultury
w kwocie 3 444,63 zł, a pozostała kwota, czyli 4480,88 zł pomniejszy fundusz
podstawowy instytucj i kultury.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

c) Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych - Pan Beata Jakubowska
przedstawiła projekt uchwałyRady Powiatu w sprawie wyrażenia zgodyna
przystąpienie przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich do
projektu pn: "Dobry zawód podstawą sukcesu" w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego. Oznajmiła, że

celem projektu jest podniesienie kompetencji kluczowych uczniów,
niezbędny w kontekście przyszłego zatrudnienia. Projekt skierowany jest
do 70 uczniów. Całkowita wartość projektu wynosi 418 126,25 zł, z czego
dofinansowanie 395 966,25 zł i wkład własny - niepieniężny 5,3 % t.j.
22 160 zł. Okres realizacji projektu obejmuje lata 2020-2022.
Poinformowała, że w ramach projektu zostanie doposażona pracownia
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przedmiotowa i pracownia kształcenia zawodowego w drukarkę 3 D,
zostaną prowadzone dodatkowe zajęcia oraz staże zawodowe dla 30
uczniów.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska zapytała o wynajem sal
w kontekście trwałości projektu termomodernizacji.

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych - Pan Beata Jakubowska
odpowiedziała, że sale zostaną użyczone nieodpłatnie, w ramach niepieniężnego

wkładu własnego.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska przedstawił dwa projekty
uchwał Rady Powiatu w sprawach:

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2020 - 2026,

e) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.
Poinformowała, że w wykazie wieloletnich przedsięwzięć WPF proponuje

się dokonanie korekty planowanych nakładów, która polega na:

• zmniejszeniu limitu wydatków na zakup druków komunikacyjnych
o kwotę 223 600 zł,

• w zakresie projektu "Zielone światło" realizowanego przez Powiatowe
Centrum Pomocy Rodzinie przesunięciu limitu wydatków
majątkowych o kwotę 52 500 zł z 2020 roku na rok 2021.

W kwestii zmian w projekcie budżetu powiatu na 2020 rok stwierdziła, że

w zakresie kwot dochodów proponuje się:

zwiększenia dochodów budżetu o kwotę ogółem 351 381 zł, w tym:

• zwiększenia dochodów majątkowych z tytułu uzyskania
odszkodowania za grunty przejęte pod realizację inwestycji drogowych
w miejscowości Barycz i Radoszyce w kwocie ogółem 344 046 zł,

• zwiększenia dochodów własnych związanych z działalnością bieżącą

Starostwa Powiatowego w kwocie ogółem 38 818 zł, w szczególności

z:
- kar za nieterminową rejestracje i wyrejestrowanie samochodów
24000 zł,
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- zwrotu wydatków z lat ubiegłych - l 364 zł,

- odszkodowania uzyskanego od ubezpieczyciela z tytułu awarn
budynku Starostwa - 9 000 zł,

- zwrotu niewykorzystanej dotacji od podmiotów prowadzących szkoły

niepubliczne - 3 854 zł,

- odsetek 600 zł.

• zmniejszenia dochodów z tytułu dotacji na realizację projektu "Zielone
światło" współfinansowanego ze środków europejskich w kwocie
31 483 zł,

• zmiany klasyfikacji budżetowej dochodów z tytułu dotacji celowej
otrzymanej na realizację projektu "Zielone światło".

Natomiast w zakresie planowanych kwot wydatków budżetowych

dokonuje się:

• zmniejszenia wydatków budżetu o kwotę ogółem 31 483 zł w związku

z przesunięciem terminu realizacji zadań w ramach projektu "Zielone
światło" na rok następny,

• przesunięć planowanych kwot wydatków między działami

i rozdziałami klasyfikacji budżetowej w zakresie:
- dotacji podmiotowych do niepublicznych jednostek oświatowych,

- wydatków na zakup pomocy dydaktycznych i książek realizowanych
ze środków dotacji celowej z budżetu państwa na realizację zadań

zleconych z zakresu administracji rządowej i innych zleconych do
realizacji ustawami w kwocie 26 243 zł.

Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi zmniejszenie
deficytu budżetu powiatu o kwotę 382 864 zł. Deficyt budżetu, po zmianach
wyniesie 5 769 467 zł.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik opuścił posiedzenie.

Ad. 3
Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron przedstawił

wniesiony dodatkowo do porządku obrad posiedzenia projekt uchwały Zarządu
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w sprawie rozwiązania umowy o pracę z dyrektorem Wielofunkcyjnej Placówki
Pomocy Dziecku Rodzinie w Stąporkowie. Uzasadnił przyczynę

wypowiedzenia umowy. Stwierdził, że powodem wypowiedzenia umowy o pracę

jest utrata zaufania do dyrektora, niezbędnego do wykonywania funkcji

kierownika jednostki organizacyjnej powiatu spowodowana niemożnością

porozumienia i współpracy wynikającą z odmiennej koncepcji organizacyjnej
i wizji prowadzenia Placówki. Dodał, że w tej sytuacji nie widzi współpracy

z obecnym dyrektorem. Zawnioskował o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poddał uchwałę pod
głosowanie.

ZarządjednogłośniepodjąłuchwałęNr 66/2020 w przedmiotowej sprawie.

Ustalono termin spotkania w sprawie utworzenia drugiej placówki

o charakterze opiekuńczo - wychowawczym, na czwartek 25 czerwca b.r.,

na godz. 1000.

Ad. 4
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił Plan robót drogowo - mostowych na 2020 rok.
Poinformował, że ZDP otrzymał na rok 2020 kwotę 15 670975 zł na realizację

zadań na drogach powiatowych. Omówił plan wydatkowania w/w środków,

szczególną uwagę zwracając na planowane do realizacji zadania inwestycyjne
w poszczególnych gminach t.j.:

zadania inwestycyjne proponowane do realizacji w 2020 roku

• rozwiązanie problemu środowiskowego - odwodnienie drogi powiatowej
Nr 0393 T Ruda Maleniecka - Młotkowice - Lipa - Jakimowice
w miejscowości Ruda Maleniecka - Gm. Ruda Maleniecka,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0456 T Końskie- Niebo - Piekło - Sielpia
Wielka w km 2+900-3+890 na dł. 990 mb ( odc.I),w km 3+890-4+880 na
dł.990 mb(odc.II),oraz w km 4+880-5+700na dł. 820 mb(odc.III) - Gm.

Końskie,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0478 Tfałków - Pląskowice-Dąbrowa 
Rudzisko w 0+830-1+430 na dł. 600mb(odc.I),w km 2+010-3+000 na dł.

990 mb(odc.II),km 5+060- 6+050na dl. 990 mb(odc.III) - Gm. Fałków,
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• przebudowa drogin powioatowej Nr 0391 T Wyszyna Rudzka - Maleniec
gr.woj.świetokrzyskiego ( Grębenice)w km 1_010- 2+005 na dł.995 mb
(odc.I), w km2+ 105- 3+100 na dł.995 mb(odc.II),w km 3+205-4+200 na
dł. 995 mb(odc.III) - Gm. Ruda Maleniecka,

• przebudowa dróg powiatowych Nr 0401 T Stąporków- Radoszyce
Włoszczowaw km 23+787- 24+782na dł. 995 mb(odc.I),w km 25+413-26
263 na dł. 850 mb(odc.II); Nr 0414 T Radoszyce- Jacentów w km 4+741
5+341 na dł. 600mb (odc.III) - Gm. Radoszyce,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0450 T Stąporków - Hucisko - Krasna
Mniów - Wegrzynów - Borki- Kuźniaki - Ruda Strawczyńska w km 0+040
0+600 , w km 6+051- 7+097 , w km 8+821- 10+700 na łącznej długości

3,485 km - Gm. Stąporków,

• rozbudowa drogi powiatowej Nr 0469 T Grzymałków - Gliniany Las 
Smyków w km 3+473 - 5+948 dl. 2,475 km ETAP III odcinek od km
5+260 do km 5+918,02 - Gm. Smyków

dokumentacje projektowe proponowane do wykonania w 2020 roku:

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0440 T Niekłań Wielki - Nadziejów 
Gołysa w km 0+000 do 0+700 - 0,700 km- Gm. Stąporków

• przebudowa drogi powiatowej ul. Młyńska w Końskich na dł. ok.500 mb
Gm. Końskie,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0425 T Końskie - Proćwin- Nałęczów

gr.województwa świętokrzyskiego ( Sędów) na długości 3270 mb - Gm.
Końskie,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0396 Twierna Rzeka - Łopuszno -Mnin
Wólka - Pilczyca - Ruda Pilczycka - gr.woj.świętokrzyskiego(budowa
chodnika) na dł.950 mb w m.Mnin - Gm. Słupia Konecka,

• rozbudowa drogi powiatowej Nr 0401 T Stąporków- Smyków - Radoszyce
Wólka - Włoszezowa na odc.Radoszyce - Jakimowice na dł. 3 km - Gm.
Radoszyce,

• budowa drogi powiatowej Nr 0413 T Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie
na długości 1,5 km- Gm. Radoszyce.

Stwierdził, że łączne planowane nakłady na realizację zadań

inwestycyjnych drogowych w 2020 roku wyniosą 11 143 590 zł, w tym nakłady

powiatu 3 379 504 zł, nakłady gmin 2 069 832 zł. Dodał, że opracowanie pięciu

dokumentacji projektowych zostanie sfinalizowane w 2021 roku.
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Członek Zarządu - Pan Jarosłw Staciwa zapytał o propozycje zadań

inwestycyjnych, które można byłoby wykonać w ramach oszczędności

uzyskanych z przeprowadzonych postępowań przetargowych.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że oszczędności są do dyspozycji Zarządu Powiatu.

Zarząd przyjął Plan robót drogowo - mostowych na 2020 roku i przekazał
go pod obrady organowi stanowiącemu.

Ad. 5
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił sprawozdanie zbiorcze za rok 2019 opracowane przez
Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Starostwa Powiatowego
w Końskich w oparciu o dane przekazane przez realizatorów "Strategii
Rozwiazywania Problemów Społecznych w Powiecie Koneckim na lata 2014 
2020" przyjętej uchwałą Nr XXXVII/8/2014 Rady Powiatu w Końskich z dnia
31 marca 2014 roku. Poinformował, że dane zawarte w przedmiotowym
sprawozdaniu były omawiane przy okazji innych sprawozdań przyjmowanych
przez Zarząd, m.in. sprawozdania z działalności PCPR. Wymienił programy
realizowane w ramach strategii. Stwierdził, że wpłynęły na poprawę kondycji
lokalnej społeczności, zmniejszyły negatywne zjawiska w dysfunkcyjnych
rodzinach zapobiegając wykluczeniu społecznemu, umożliwiły rozwój
infrastruktury społecznej oraz poprawę warunków lokalowych w jednostkach
pomocy społecznej.

Zarząd jednogłośnie przyjął przedmiotowe sprawozdanie i przekazał je
organowi stanowiącemu.

Ad. 6
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił Sprawozdanie za 2019 rok z realizacji "Programu Działań

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Koneckim na lata 2016 - 2020".
Stwierdził, że omawiane sprawozdanie także zawiera dane przedstawiane
w innych sprawozdaniach przedkładanychpod obrady Zarządu Powiatu. Omówił
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zadania na rzecz osób niepełnosprawnych zrealizowane przez szkoły

ponadpodstawowe z terenu powiatu.

Uwag do sprawozdania nie było.

Zarząd jednogłośnie przyjął przedmiotowe sprawozdanie.

Ad. 7

Główny Specjalista w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu - Pani Mariola Gałka oraz Inspektor w tym Wydziale - Pan Roman
Sulgostowski wdrożyli obecnych w omawiany temat. Pani Gałka nawiązała do
zainicjowania sprawy przez Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno
Wychowawczego w Baryczy na poprzednim posiedzeniu Zarządu oraz
przedstawiłana planach nieruchomości proponowany do wykonania zakres robót.
Oznajmiła, że dyrektorowi udało się pozyskać materiały budowlane od firmy
Henkel Polska za kwotę ok. 17 000 zł z przeznaczeniem na docieplenie budynku
internatu, 200 m2 kostki brukowej o wartości ok. 7 200 zł i w związku z tym
dyrektor zwrócił się z prośbą do Zarządu o zabezpieczenie środków na pokrycie
kosztów robocizny związanych z wykonaniem docieplenia oraz położenia kostki.
Dodała, że wykonując powyższe prace wypełniłby częściowo zalecenia
SANEPID nałożone po przeprowadzonej kontroli.

Inspektor w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu
Pan Roman Sulgostowski dodał, że z przeprowadzonych oględzin budynku
internatu wynika, że stan budynku jest niezadawalający,okna są stare, drewniane,
brakuje pasa podrynnowego, kominy się rozlatują. Szacunkowy koszt wykonania
niezbędnych prac wyniósłby łącznie ok 50000 zł.

CzłonekZarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że dobrze byłoby

zwrócić się do wykonawców z zapytaniem ofertowym.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

przeprowadzenie postępowania przetargowego na wykonanie całości zadania
może okazać się bardziej korzystne niż wykonania docieplenia budynku internatu
i położenia kostki brukowej przez dwóch różnych wykonawców.
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Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek o zabezpieczenie środków na

pokrycie kosztów robocizny częściowego remontu elewacji budynku internatu

oraz kosztów położenia kostki brukowej przy budynku internatu.

Spraw różnych nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1055 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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